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ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς: 

- Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών, κ. Κ. Χατζηδάκη

- Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής & Οικογένειας, κα Σ. Ζαχαράκη

Θέμα: «Να δοθεί λύση για τα 2.328 παιδιά της Δυτικής Μακεδονίας που έμειναν εκτός ΚΔΑΠ» 

Εκδόθηκαν1 και φέτος από την Ελληνική Εταιρεία Τοπικής Ανάπτυξης & Αυτοδιοίκησης

(ΕΕΤΑΑ)  Α.Ε.  τα  οριστικά αποτελέσματα της  Δράσης  «Προώθηση και  υποστήριξη  παιδιών για  την

ένταξή τους στην προσχολική εκπαίδευση καθώς και για τη πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και

ατόμων  με  αναπηρία,  σε  υπηρεσίες  δημιουργικής  απασχόλησης»,  για  την  περίοδο  2024-2025.  Το

Πρόγραμμα αφορά παιδιά προσχολικής & σχολικής ηλικίας και παιδιά & άτομα με αναπηρία,

είναι  δε  συγχρηματοδοτούμενο  από το  Ευρωπαϊκό  Κοινωνικό  Ταμείο  (ΕΚΤ+)  στο  πλαίσιο  του

ΕΣΠΑ  2021-2027,  από  εθνικούς  πόρους  (ΠΔΕ)  και  από  τον  Τακτικό  Προϋπολογισμό  του

Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας. 

Σύμφωνα,  λοιπόν,  με  τα οριστικά  αποτελέσματα, ο  αριθμός  των  έγκυρων  αιτήσεων  των

παιδιών  ανήλθε  σε  225.202  και  λαμβάνουν  voucher  173.363  παιδιά  και  συμπολίτες  μας  με

αναπηρία. Όπως σημειώνεται στην ειδικότερη Ανακοίνωση2 «Πίνακες μορίων για ΚΔΑΠ / ανάλυση

μοριοδότησης-απόδοσης voucher» που δημοσίευσε η ΕΕΤΑΑ στις 26 Αυγούστου, «για την κατηγορία

των ΚΔΑΠ, όπως αποτυπώνεται και στους ακόλουθους πίνακες: Έλαβαν voucher όλοι οι αιτούντες

που βρίσκονταν κάτω από το όριο της φτώχειας. Επιπλέον, έλαβαν voucher και 13.236 παιδιά, τα

οποία βρίσκονταν άνω του ορίου της φτώχειας. Συνολικά, έλαβαν voucher 56.490 παιδιά, ενώ δεν

έλαβαν, λόγω εξάντλησης του προϋπολογισμού, 51.839 παιδιά».

Ειδικά  για  τη  Δυτική  Μακεδονία,  όπως  προκύπτει  από  τον  Πίνακα  στη  σελίδα  5  της

ανωτέρω  Ανακοίνωσης,  για  την  κατηγορία  ΚΔΑΠ  δεν έλαβαν  voucher «2.328»  παιδιά.

Συγκεκριμένα:

1 https://www.eetaa.gr/nea-anakoinoseis/deltio-typou-oristikon-apotelesmaton-drasis-proothisi-kai-ypostirixi-paidion-
gia-tin-entaxi-tous-stin-proscholiki-ekpaidefsi-kathos-kai-gia-ti-prosvasi-paidion-scholikis-ilikias-efivon-kai-atom/ 
2 https://www.eetaa.gr/wp-content/uploads/2024/08/20240826_pinakes_morion.pdf 
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Επιπρόσθετα, είναι σημαντικό να επισημανθεί ότι στην πραγματικότητα τα παιδιά που δεν

έλαβαν voucher σε ΚΔΑΠ είναι ακόμα περισσότερα, καθώς δεν τροποποιήθηκαν τα εισοδηματικά

όρια  του Προγράμματος. Συνεπώς,  εξαιτίας των αυξήσεων που μεσολάβησαν στις  μισθολογικές

απολαβές των γονέων, υπήρξαν γονείς που  υπερέβησαν το εισοδηματικό όριο.  Τα παιδιά τους

συγκαταλέγονται  στο  πλήθος των παιδιών με  ελλιπή φάκελο,  επομένως ο  αριθμός των 51.839

παιδιών  εκτός  ΚΔΑΠ  (2.328  για  τη  Δυτική  Μακεδονία)  είναι  μεγαλύτερος.  Συγκεκριμένα,

εκτιμάται3 ότι  «από  τις  20.960  αιτήσεις  με  ελλιπή  φάκελο,  τουλάχιστον  οι  15.000  αιτήσεις

απορρίφθηκαν από τα ΚΔΑΠ εξαιτίας των εισοδηματικών κριτηρίων (…), με αποτέλεσμα ο αριθμός

των “κομμένων” παιδιών να ανέρχεται πάνω από τις 66.000».

Δεδομένου του σημαντικού έργου που επιτελούν  τα ΚΔΑΠ  με πολλαπλά οφέλη τόσο για

τα παιδιά όσο και για την καθημερινότητα των γονιών τους.

Δεδομένων  των  ασφυκτικών  δημοσιονομικών  συνθηκών  πολύπλευρης  εκτόξευσης  του

κόστους ζωής που πλήττει τη συντριπτική κοινωνική πλειοψηφία.

Δεδομένης της οικονομικής ασφυξίας της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, η οποία εκπέμπει SOS4

για την οικονομική της κατάσταση, ως εκ τούτου δεν θα έπρεπε να επιβαρυνθεί από ίδιους πόρους

της για την επίλυση του συγκεκριμένου προβλήματος.

3 https://www.airetos.gr/simos-daniilidis-gia-ta-kdap-i-%C2%ABsfagi-twn-paidion%C2%BB-se-epanalipsi!.aspx 
4 https://kede.gr/oi-dimoi-ekpeboun-sos-gia-tin-oikonomiki-tous-katastasi/ 
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Δεδομένης  της  ρήτρας  απολιγνιτοποίησης,  η  εφαρμογή  της  οποίας  επιτάσσει  τη  λήψη

θετικής εξειδικευμένης μέριμνας, σε κάθε τομέα κυβερνητικής δράσης,  υπέρ των κατοίκων της

Δυτικής Μακεδονίας, οι οποίοι βιώνουν τις βαρύτατες συνέπειες της βίαιης απολιγνιτοποίησης.

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί:

1) Θα δώσετε λύση για τα 2.328 παιδιά της Δυτικής Μακεδονίας, τα οποία δεν έλαβαν voucher

για ΚΔΑΠ ενώ είχαν πλήρη φάκελο; 

2) Εάν ναι, σε  ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε  να μην μείνουν εκτός της δωρεάν φιλοξενίας

στα ΚΔΑΠ;

3) Θα  εξαντλήσετε  όλες τις  δυνατότητες αξιοποίησης  κάθε  διαθέσιμου  χρηματοδοτικού

εργαλείου,  για  να  διασφαλίσετε  τους  αναγκαίους  πόρους,  προκειμένου  -έστω  τώρα-  να

αυξηθεί ο προϋπολογισμός του Προγράμματος, τουλάχιστον κατά το ποσό που αντιστοιχεί στα

voucher  των συγκεκριμένων 2.328 παιδιών;

4) Σκοπεύετε  να επικαιροποιήσετε  τα  εισοδηματικά  όρια του  Προγράμματος,  λαμβάνοντας

υπόψη τις μισθολογικές εξελίξεις, αλλά και την πολύπλευρη εκτόξευση του κόστους ζωής;

5) Θα  αποδεχτείτε  τις  ομόφωνες  τεκμηριωμένες  προτάσεις  της  Κεντρικής  Ένωσης  Δήμων

Ελλάδας  (Κ.Ε.Δ.Ε.)  για  σειρά κομβικών παραμέτρων του  Προγράμματος,  προκειμένου  να

επιτευχθεί η βέλτιστη και αποτελεσματική οργάνωση και εφαρμογή του;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)
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